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Idén 20 éves a Viadal SE
A Viadal SE 20 éve, 1988. 
december 29-én alakult. Matkó 
István elnök és Hellner Péter 
vezetőedző fáradhatatlan 
munkája eredményeként, sok
sok jó barát, elkötelezett 
sportember, a Pilisi Parkerdő
gazdaság munkatársai, az 
önkormányzat segítőkész kép
viselői, az áldozatvállaló 
szülők segítségével egy élő 
közösség jött létre.

„SÍ-HÓ!”, „SÍ-HÓ!” hangzik hétvé
genként az erdő szélén a Virágvölgy 
Síiskola edzésein a sportoló gyere
kek kiáltása. Ott, ahol hajdanán a 
budakeszi sídinasztiák - Cellérék, 
Dankovitsék, Hellnerék, Fischerék, 
Mayerék, Merklék, Szabóék, 
Kerekesék és a többiek - csemetéi 
cseperedtek fel, 20 évvel ezelőtt az 
erdőszéli szeméttelep megszünte
tésével egy síparadicsom született 
meg. Tudtuk, hogy a szegényes 
magyar hóviszonyok miatt csakis a 
műanyag tansípálya megvalósítása 
a megoldás.

Azt a célt fogalmaztuk meg 
magunknak, hogy Budakeszi 
közösségét szolgáljuk talentuma
inkkal. Segítjük a budakeszi gyere
keket a szabadidő hasznos eltöl
tésében, hozzásegítjük őket, hogy 
a sportéletük szerves részévé vál
jon, hiszen a lelki, szellemi fejlő
désünk mellett a test kultúrája is 
nélkülözhetetlen. A sísport eszté
tikai. egészségi, szórakozási, 
közösségépítő szempontból egya
ránt páratlan hatású. Közösségi 
embereket nevelünk, akik felelő
sek embertársaikért, környezetü
kért, életvitelükkel harmonikus 
emberekké válhatnak.

A hétvégi edzéseinket hét 
szakképzett síoktató és segéd
edzők tartják. A nemzetközi 
síoktató vizsgával rendelkező 
oktatóink a Síoktatók Magyar
országi Szövetségének tagjai. 
Hagyományos ünnepnapjaink 
tarkítják egyesületünk életét: 
Sínap bemutatóval, Mikulás 
kereső túra, Barlangkarácsony, 
sí-farsang, évadzáró síverseny, 
bogrács-parti. Ezen alkalmak 
kiválóak a közösség értékeinek 
felmutatására.

Egyesületünk versenyzői a 
magyar sísport élvonalához tar

toznak. Számos dicsőséget sze
reztek Budakeszi közösségének 
többszörös egyéni, és csapat ara
nyakat nyerve Magyar Bajnok
ságokon, Diákolimpiákon, Magyar 
Kupa sorozatokon.

1999-ben Budakeszi Önkor
mányzat Képviselőtestülete a 
Budakesziért Emlékérmet adomá
nyozta egyesületünknek a telepü
lésért végzett önzetlen tevékeny
ségünk elismeréseként. Szabó 
Kinga oktatónk és Hellner Szelina 
versenyzőnk pedig Budakeszi 
Ifjúsági Díj kitüntetésben része
sültek.

A Viadal SE aktívan bekap
csolódik a város sportéletébe, 
hiszen a Futakeszi, Marabu, 
Bécs-Pozsony-Budapest Szuper- 
maraton, valamint a városi 
sportnapok alkalmával edzőink 
aktív szervezői a sportesemé
nyeknek.

Bízunk benne, hogy felnőtt
korba érkezve egyesületünk 
továbbra is Budakeszi élő közös
ségeként a sportszeretetet szol
gálva sok-sok élményt képes sze
rezni az egészséges életvitel meg- 
ízleltetése során.

Hellnerné Kata

Visszatekintő: 7Xz idei év legnagyobb sporteseménye

Egy szuper marathon utolsó állomása
„Ha nyerni akarsz valamit, fuss 
100 métert. Ha tapasztalni akarsz 
valamit, fuss egy maratoni.” - 
mondta Emil Zátopek, a cseh 
futófenomén. Ennek szellemében 
idén 19. alkalommal rendezték 
meg a Bécs-Pozsony-Budapest 
Samsung Szupermarathont, ame
lynek a befutó előtti utolsó 
állomása ismét városunk volt.

A minden esztendőben vissza
térő nagy szeretettel várt vendé

geket a szokásos fogadáson az 
esemény háziasszonya Czifra 
Zsuzsanna bizottsági elnök 
asszony fogadta, és dr. Csutoráné 
dr. Győri Ottilia alpolgármester 
asszony köszöntötte. A verseny
zők köszöntésére eljött juraj 
Migas szlovák nagykövet, Schulek 
Ágoston, a Magyar Atlétikai 
Szövetség elnöke és Ewald 
Angetter tábornok úr, az osztrák 
Országos Katonasport Szövetség 
elnöke, amely a verseny ausztriai 

megrendezésben működik közre, 
illetve a főszponzor, a Samsung 
képviselői is.

Budakeszi több díjat is fel
ajánlott: a Tata Budakeszi résztáv 
győztesét illetve a legeredménye
sebb mozgáskorlátozott verseny
zőt ajándékozta meg.

Sokan tettek a város polgá
rai közül azért, hogy a szerve
zés gördülékenyen folyjék le, s 
ezzel Budakeszi hírnevét öreg
bítették. Külön szeretnénk meg

emlékezni a Gráfl cukrászda 
ajándékáról, egy hatalmas tor
táról, amelyet a rendező három 
ország megjelent képviselői 
vágták fel: Dr. Nagy Sándor a 
szervezőbizottság elnöke, Ewald 
Angetter és Juraj Migas szlovák 
nagykövet. Külön köszönet ille
ti a polgárőrök munkáját, akik 
feladatukat a tőlük megszokott 
türelemmel és pontossággal 
hajtották végre.

hírmondó


